
Protokół Nr LVIII/23  

Sesja Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej 17 lutego 2023 r. 

 o godz. 12.15 w GOK Kostomłoty ( sala sesyjna) 

 

Przewodniczący  Agnieszka Śladowska  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

4 Edward Kulig TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

6 Józef Osowski TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

15 Marek Żądło TAK • 17.02.2023 12:15 Obecny 

 

 

] 

 

 



 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Mieczkowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Kostomłoty a Gminami tworzącymi Inny Instrument 

Terytorialny Subregionu Wrocławskiego, wydzielania na ten cel odpowiedniego majątku 

oraz opracowania dokumentu strategicznego Innego Instrumentu Terytorialnego na lata 

2021-2027, zwanym Strategią IIT SW. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/120/12 Rady Gminy Kostomłoty 

z dnia 24 kwietnia 2012 w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Kostomłoty”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów komisji stałych Rady Gminy 

Kostomłoty na rok 2023. 

14. Wnioski i oświadczenia. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad LVIII sesji Rady Gminy. 

 



 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska otworzyła sesję nr LVIII/23. 

Powitała radnych oraz zaproszonych gości. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania prawomocnych 

uchwał. Listy obecności stanowią załączniki nr 1, nr 2 i nr 3. W sesji ponadto uczestniczyli, 

Wójt Gminy Janina Gawlik, Sekretarz Gminy Anna Orzechowska, Skarbnik Rafał Hossa. 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji. Radni przyjęli porządek sesji 

jednogłośnie. 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - uchwały zostały wykonane. Otrzymaliście państwo informacje. 

Zostały przekazane do Urzędu Wojewódzkiego i Regionalnej Izby Obrachunkowe. Proszę 

państwa między sesjami uczestniczyłam w spotkaniu tego IIT, burzliwe dyskusje. 

Utworzyliśmy, dlatego że nie byliśmy włączeniu Do ZITu, chociaż chętnie by nas przyjęli, ale 

niestety mamy swój budżet zaproponowaliśmy nasze zadania, jakie chcielibyśmy, dlatego że 

tam są ściśle określone zadania, na które możemy wyłożyć przede wszystkim odnawialne 

źródła energii i termomodernizacje, czyli wskazaliśmy tam GOK w całości, świetlica wiejska w 

Budziszowie, w Piotrowicach, Godkowie i Osieku.  Chciałabym przeprowadzić 

termomodernizację łącznie z pompami ciepła i z fotowoltaiką ociepleniem i wymianę okien. 

Oprócz tego mieliśmy miałam spotkanie i byłam na zebraniu wiejskim w Piersnie na 

zaproszenie pani sołtys. Rozmawialiśmy o remoncie sali w Piersnie zorientujemy się 

wykosztorysujemy. Te propozycje, które zostały tam złożone. Na bieżąco załatwiamy 

wszystkie informacje. Jeżeli chodzi o węgiel bardzo bym prosiła, żeby odbierać. Węgiel jest 

dobry, do mnie to nie trafia, że jest jakiś zły. Kończymy ten program żeby to już było 

zrealizowane. Na bieżąco jesteśmy. Spotykam się z firmami, oczywiście a jeżeli będzie coś 

konkretnego poinformuje państwa. 

Radny Marek Żądło - mam pytanie do pani wójt, te zebrania wiejskie, co Pani będzie robić 

teraz można zgłaszać? 

 Wójt Gminy - nie, powiem we wnioskach. Będziemy mieli spotkanie z sołtysami, bo mamy 

kilka spraw do sołtysów i między innymi będzie wystawiona lista, że będzie można wpisać, 

kiedy komu zebranie pasuje. Ja się dostosuję oprócz piątków sobót i niedziel każdy dzień będę 

jeździła na zebrania.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu programu 

sesji. 



Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie w wersji 

elektronicznej. Nie wniesiono uwag do sprawozdania.  Radni jednogłośnie za podniesieniem 

ręki zagłosowali by nie odczytywać uchwał. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Marek Żądło - ja się wstrzymuję od głosu dopóki nie wyjaśni się sprawa oświetlenia w 

Kostomłotach. 

Wójt Gminy - Ja może ogólnie powiem o zmianach. W związku z tym, że na ostatniej sesji 

została przez Radę zatwierdzona stawka na śmieci jak państwo przetarg wyszedł na 2 mln 300 

tyś, w budżecie mieliśmy 3 400 Przepraszam mieliśmy zaplanowane środki 3600000 

musieliśmy różnica jest aż 800000 z tej stawki 37/3 4 będzie zwiększony pod warunkiem, że 

wszyscy zapłacą To prawie 300000 zł pozostałą kwotę musiałam poszukać niestety, ale w 

wydatkach bieżących. Bo trzeba pamiętać, że budżet musi się zamknąć do kwoty bieżącej i 

wydatki bieżące i to próbowaliśmy, analizowaliśmy budżet od a do z. No niestety, trzeba było 

dokonać cięć, chociaż mówię, jeżeli sytuacja będzie lepsza to my te wydatki będziemy 

uzupełniać. Jeżeli będzie gorsza będę prosiła radę o podniesienie jeszcze stawki na śmieci. Ale 

poczekamy też na inne przetarg my jak inne Gminy do tego podejdą. Są w trakcie przetargów 

także na pewno do tego wrócimy. I tak postanowiliśmy zmniejszyć Fundusze dla wsi o połowy, 

z oświaty zabraliśmy. Oświata w wynagrodzeniach 60 tyś w każdej grupie wydatków 

musieliśmy dokonać zmian. Oświetlenie 100 tys. myślę, że przy tych stawkach się zamkniemy 

myślę, że w trakcie realizacji będziemy dobrze przyglądać sie budżetowi. Nie ukrywam, że 

liczę na to, że będą otwarte jeszcze programy ze środków wojewody, czy unijnych gdzie 

będziemy zastępować wydatki swoje wydatkami od wojewody. Na dzień dzisiejszy jest to 

zrównoważenie budżetu.  

Skarbnik Gminy Rafał Hossa - budżet Gminy został pomniejszony w następujących 

rozdziałach grogi publiczne gminę zmniejszenie o kwotę będziesz od 1000 na remontach gród 

100000 zł zmniejszenie  

-na Radzie Gminy 12 tyś zmniejszenie  

-na urzędach gmin 39 560 zł  

-szkoły podstawowe 60 tyś.  zmniejszenie 

-pomocy społecznej 26 tyś  

-system opieki nad dziećmi do lat 3 zmniejszenie o 10 tyś 

- oświetlenie ulic i placów 100000 zł 

 -zadania w zakresie kultury fizycznej 20000 zł  

-ochrona zabytków, opieka nad zabytkami 10000 zł  



-fundusz sołecki zmniejszono o 115 500 zł. 

Powodem zmniejszenia wydatków wzrost opłat za śmieci. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób następujący. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2023 rok. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 2 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:24 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:24 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:24 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:24 

5 Józef Osowski Przeciw 17.02.2023 12:24 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:24 

7 Paweł Marchewka Wstrzymał się 17.02.2023 12:24 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:24 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:24 



10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:24 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:24 

12 Marek Żądło Wstrzymał się 17.02.2023 12:24 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:24 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:24 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:24 

Uchwałą stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób, 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:25 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:25 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:25 



4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:25 

5 Józef Osowski Przeciw 17.02.2023 12:25 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:25 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:25 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:25 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:25 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:25 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:25 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:25 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:25 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:25 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:25 

Uchwałą stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób, 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków.·· 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 



Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 2 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:26 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:26 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:26 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:26 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 17.02.2023 12:26 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:26 

7 Paweł Marchewka Wstrzymał się 17.02.2023 12:26 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:26 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:26 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:26 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:26 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:26 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:26 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:26 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:26 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Mieczkowie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Marek Pomykała – prosiłbym radnych o zagłosowanie na tak, ZA można powiedzieć. 

To jedyna szkoła, która jeszcze nie ma nadanego imienia. 

Ponieważ nikt więcej z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu, Przewodnicząca Rady 

zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej 

w Mieczkowie. 



 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:27 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:27 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:27 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:27 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:27 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:27 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:27 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:27 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:27 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:27 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:27 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:27 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:27 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:27 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:27 



Uchwała stanowi załącznik nr 7 .do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób, 

następujący. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:28 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:28 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:28 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:28 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:28 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:28 



7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:28 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:28 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:28 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:28 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:28 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:28 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:28 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:28 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:28 

Uchwała stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Kostomłoty a Gminami tworzącymi Inny Instrument 

Terytorialny Subregionu Wrocławskiego, wydzielania na ten cel odpowiedniego majątku 

oraz opracowania dokumentu strategicznego Innego Instrumentu Terytorialnego na lata 

2021-2027, zwanym Strategią IIT SW. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwałą została podjęta w sposób 

następujący. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Kostomłoty a Gminami tworzącymi 

Inny Instrument Terytorialny Subregionu Wrocławskiego, wydzielania na ten cel 

odpowiedniego majątku oraz opracowania dokumentu strategicznego Innego 

Instrumentu Terytorialnego na lata 2021-2027, zwanym Strategią IIT SW. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:29 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 



Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:29 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:29 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:29 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:29 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:29 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:29 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:29 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:29 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:29 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:29 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:29 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:29 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:29 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:29 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:29 

Uchwała stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/120/12 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 24 kwietnia 2012 w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kostomłoty”. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/120/12 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 24 kwietnia 2012 w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Kostomłoty”. 



 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:30 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:30 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:30 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:30 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:30 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:30 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:30 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:30 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:30 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:30 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:30 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:30 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:30 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:30 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:30 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:30 



Uchwała stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:31 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:31 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:31 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:31 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:31 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:31 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:31 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:31 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:31 



9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:31 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:31 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:31 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:31 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:31 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:31 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:31 

Uchwała stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów komisji stałych Rady Gminy 

Kostomłoty na rok 2023. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów komisji stałych 

Rady Gminy Kostomłoty na rok 2023. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 17.02.2023 12:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 17.02.2023 12:32 

2 Ryszard Pisarek Za 17.02.2023 12:32 

3 Leon Barylak Za 17.02.2023 12:32 

4 Edward Kulig Za 17.02.2023 12:32 

5 Józef Osowski Za 17.02.2023 12:32 

6 Barbara Konicka Za 17.02.2023 12:32 

7 Paweł Marchewka Za 17.02.2023 12:32 

8 Marek Pomykała Za 17.02.2023 12:32 

9 Aneta Sawicka Za 17.02.2023 12:32 

10 Jan Szwedo Za 17.02.2023 12:32 

11 Agnieszka Śladowska Za 17.02.2023 12:32 

12 Marek Żądło Za 17.02.2023 12:32 

13 Waldemar Sudoł Za 17.02.2023 12:32 

14 Marzena Kruźlak Za 17.02.2023 12:32 

15 Sebastian Pawlak Za 17.02.2023 12:32 

Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14. Wnioski i oświadczenia. 

Radny Marek Pomykała - w związku ze złym stanem przepustów łączącego drogę gminną 230 

drogą powiatową w kierunku Osieka, proszę o nadanie biegu tej sprawy to jest przepust przy 

drodze powiatowej, ale przez gminę, może będzie to jak jakoś szybciej. 

 Drugi ma wniosek. W imieniu mieszkańców proszę o zaliczenie do kategorii drogi publicznej 

działki numer, 230 o której żeśmy wcześniej rozmawiali 231 obręb Mieczyków. Tak jak 

wcześniej żeśmy rozmawiali na komisjach, zaliczenie działek do kategorii drogi publicznej, co 

pozwoli na nadanie jej numeru z dnia. 

Trzeci wniosek. Proszę o zawiadomienie właścicieli działek obręb mieczyków o 

uporządkowanie własnych posesji, jak pani wójt wcześniej ogłosiła na sesji będzie niedziela 

Palmowa i dożynki gminne. Prosiłbym o wystosowanie pism o uporządkowanie, bo to akurat 

nie są mieszkańcy, działki są w naszej gminie, ale mieszkańcy są we Wrocławiu, są gdzie 

indziej, także nie mam dojścia. 

Jeszcze ostatni wniosek dotyczący naszego bezpieczeństwa dla mieszkańców korzystających z 

Gminnego Ośrodku Zdrowia usunięcia części korony drzew, oraz wierzchołka oraz 



wierzchołka gdyż gałęzie są bardzo suche drzewo jest puste. Z tego, co rozmawiałem powiat 

się nie zgodził na wycinkę całego drzewa, usunięcie go z tego parkingu, co mamy przy ośrodku 

gminnym. Ale korona można przyciąć i wierzchołek można przyciąć i będzie to na pewno dużo 

bezpieczniej. Dziękuję  

Wójt Gminy -  ja do wniosku,  bo szkoda papieru oszczędzajmy ten papier o ile do pierwszego 

i drugiego odniosę się, do trzeciego jeżeli chodzi dożynki i ja Jestem w całym stałym kontakcie 

z panią sołtys i przed  dożynkami sobie poradzimy. Pani sołtys bardzo aktywnie już zaczęła 

współpracę także na pewno to jest logiczne, że staramy się, aby było posprzątane. Jeżeli chodzi 

o drzewa i bezpieczeństwie i innym decyduje zarządca, czyli jeżeli pani dyrektor ZUM u uzna, 

że to drzewo musi być pielęgnowane to nie urząd się tym zajmuje tylko zarządca 

nieruchomości niemniej jednak zapytam panią dyrektor czy taka potrzeba jest. 

 

 

Ad.15. Sprawy różne. 

 

Wójt Gminy - Korzystając z obecności sołtysów chciałabym zaprosić na spotkanie w dniu 1 

marca o godz. 14- tej w siedzibie Gminy. Mamy kilka spraw do rozpatrzenia, ale będzie także 

wystawienie listy, ponieważ od połowy marca i przez kwiecień będę chciała odbyć zebrania 

wiejskie w każdej miejscowości, żebyście się zorientowali, kiedy można te zebrania zrobic. 

Tez prosiłabym, jak co roku żeby, te zebrania były wioska w wioskę, żebym nie jechała z 

jednego końca do drugiego końca, bo to dużo czasu zajmuje, a zazwyczaj te zebrania się 

przeciągają. Na zebraniu sołtysów będzie także nowo powołana dyrektor banku spółdzielczego 

w Kostomłotach, będzie także przekazywała oferty dla sołtysów, dla rolników konkretnie dla 

rolników. Czyli też bardzo ważne informacje żebyście Państwo z tego korzystali. Na zebrani 

sołtysów także chciałabym żeby sołtysi się mniej więcej zorientowali czy są te duże worki big 

bag czy jak je zwał, kto ile ma w kilogramach, dlatego że zwracał się z prośbą do mnie pan 

Wicha żeby przystąpić do programu. Ja rozpoznawałam program, ten program jest przez 

Narodowy Fundusz realizowany dopłata jest 500 zł do tony tych worków i teraz muszę mieć 

orientację czy w ogóle jest sens, bo VAT płaci rolnik i utylizację płaci rolnik także 

zorientujemy się czy w ogóle jest sens korzystania z tego programu czy jest tyle tych worków. 

Ale żeby nie było tak, że nie mamy orientacji i za chwilę zapłonie ognisko na polu, bo już też 

takie słuchy do mnie najlepiej to rozpalić ognisko na polu.  Ile tona będzie kosztowała to 

dopiero jak będę podpisywała umowę z ALBA to wtedy to są porównywane i tak z ogłoszenia 

będziemy musieli wybrać najniższą cenę w przybliżeniu nie mam zielonego pojęcia. Na 

zebraniu sołtysów już będę miała na zebraniu sołtysów pogadamy, ale zorientowali się ile tego 

jest w terenie ile tych ton, bo to jak będzie 200 kilo to ja sobie głowy nie będę zawracała. 

Także sołtysów zapraszam na kawę pierwszego marca. 

Radny Marek Żądło - jako rolnicy czy jeszcze będzie akcja opony? 

 Wójt Gminy - robiliśmy akcję "opony". Wszystko będzie. Wszystko musimy wziąć pod uwagę 

pierwotniak żeśmy rozmawiali z Alba raz zgodziła wziąć za darmo natomiast skończyły się 

darmowe. Sytuacja w każdym jednym sytuacja jest trudna to nie jest tak będę rozmawiała czy 

może być zrobiona akcja natomiast za pieniądze tego robić nie będziemy. 



Radny Marek Żądło - takie jeszcze pytanko ode mnie jakby pani zorientowała się ile by za 

sztukę było czy od przyczepy czy odciągnij  

Wójt Gminy - ale tu nie ma problemu, bo każdy rolnik musi mieć umowę z firmą, która musi 

mieć umowę tak jak przedsiębiorca każdy rolnik musi mieć umowę z firmą i oddawać opony 

worki i folie. Zaczną się wiosna i tego będzie dużo. To nie jest tak, że Gmina zapłaci za 

rolnika, bo to jest działalność.Tu albo trzymamy jednego albo obejmujemy wszystkie albo 

obejmujemy wszystkich, a nie możemy, czyli każdy rolnik jest jak przedsiębiorca musi mieć 

umowę z firmą 

Radny Marek Żądło - mi chodzi, jaki by był koszt? 

Wójt Gminy - po przetargu jak pan będzie jak pan wejdzie na ogłoszeniu wyników tam jest za 

każdą tonę każdy kawałek łącznie z oponami. 

 

Ad.16. Zakończenie obrad LVIII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząc Rady Gminy w związku z wyczerpaniem porządku sesji zamknęła obrady 

LVIII sesji Rady Gminy. 

Protokołowała : Magdalena Galant 


